
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 13-03-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Winie Hillemann og Erland Kongsdal 
Pedersen.  
Afbud: Bent Jørgensen. 
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
Banen har været lukket i tide og utide på grund af vejret. 
Broen over hul 11 skal udskiftes senest i 2024. Tilbud på stålbro er indhentet. Ligeledes er tilbud indhentet 
på broen over hul 1, og med samme udseende. 
KB tager det op med baneejeren på et kommende møde. 
En opgradering af puslepladsen planlægges i samarbejde med chefgreenkeeper Ole. 
 
2. Referat fra sidste møde.  
Der var ingen kommentarer eller opfølgninger til sidste mødereferat. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Vi er lidt bagud med greenfee indtægter og medlemskontingenter. 
Vi rykker for de sidste indbetalinger af kontingenter. 
Regnskabet for Trackman simulatorerne ser fint ud. 
Alt i alt har vi en sund økonomi og alt er under kontrol. 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Annonce i Golfavisen i forbindelse med omtale af golfklubben. 
WH kigger på Facebook annoncer til Åbent Hus. 
Ugeposten har omtale af Kvinder & Golf. 
 
5. Administration og sekretariat:  
Mulige emner til ny vicevært skal til samtale i denne uge. JN/MS/Ole. 
Der er ikke noget nyt omkring håndtering af buggynøgler i Probox. Vi forventer en løsning senest 17. april 
ved opstart af Seniorklubbens matcher. 
Nogle gæster har misbrugt Golfhäftet og spillet mere end en enkelt gang hos os. MS har sørget for en 
spærring i systemet, så det fremadrettet kan undgås. 
JS rykker for et tilbud på ventilation i simulatorrummene. 
Sommerpriser 1/4 - 30/9 i simulator vedtaget: Kr. 100 pr. time for medlemmer og kr. 125 for gæster. 
Vi ansøger om låneudstyr hos DIF foreningspuljen. MS sender ansøgningen i denne uge. 

 



6. Orientering fra/om udvalg. 
Cafeen er klar igen efter deres ferie. Der er foretaget adskillige renoveringer med bl.a. nyt fryserum. 
Ny hjemmeside er på vej. 
MS kontakter Liz og Jan vedr. åbningstid i forbindelse med generalforsamlingen. 
Den foreløbige turneringsplan er lagt på hjemmesiden. 
Frivillig arbejdsdag er 25. marts med morgenmad og frokost. 
Tematræning stopper i august. 
Forsikring i forbindelse med hole-in-one ved REE OPEN 31. maj tegnes. KB. 
Forslag vedr. gavekort blev drøftet. 
Statusmøde vedr. REE OPEN afholdes på onsdag.  
Fra baneudvalgsmødet kunne man berette om vedligeholdelse af dræn på banen, samt at kildesortering af 
affald afventer udspil fra Gribskov Kommune. Der er opsat 40 stærekasser rundt om på banen. 
 
7. Årshjul. 
Regler for Langdistancemedlemskab blev fastlagt og lægges på hjemmesiden, hvis forslaget bliver vedtaget 
på generalforsamlingen. 
Henrik Hansen har sagt ja til at stille op som bestyrelses suppleant. 
Bestyrelsen vil foreslå Finn Lange som dirigent på kommende generalforsamling. 
 
8. Eventuelt. 

JN deltager på DGU repræsentantskabsmødet. 

Grundet fejlleveringer fra Post Nord og andre blev ny postadresse foreslået. JN/MS undersøger 

mulighederne. 

Programmet for Onsdagsmatcherne er på vej. Nye hjælpere efterlyses. 

WH afholder møde med hjælperne i Klub 37.  

 

Næste bestyrelsesmøde onsdag d. 12. april 2023 kl. 17:00. 

 

 

 


